
Urząd Miejski w Augustowie
Biuletyn Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Augustowie

P R O T O K Ó Ł NR XXXI/05

z obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Augustowie

ul. 3 Maja 60

w dniu 30 grudnia 2005 r.

W obradach sesji wzięło udział 20 radnych - lista obecności w załączeniu.

Ponadto w obradach udział wzięli:

pracownicy Urzędu Miejskiego,

goście.

Obrady rozpoczęto o godzinie 11.20

i zakończono o 12.50

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Złożenie sprawozdania przez Burmistrza Miasta.

4. Interpelacje radnych.

5. Podjęcie uchwał w sprawach:

a. budżetu miasta na 2006 rok /załączniki do uchwały przy projekcie budżetu/:

- przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz 
z uzasadnieniem przez Burmistrza Miasta,

- przedłożenie opinii w sprawie projektu budżetu miasta na 2006 rok przez Komisję Budżetu i Finansów Rady Miejskiej,

- dyskusja,

- głosowanie nad uchwałą budżetową;

b. zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków;

c. likwidacji rachunku dochodów własnych;

d. zmian budżetu miasta na 2005 rok;

e. ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają wraz z upływem roku budżetowego;

f. zmiany Uchwały Nr VII/59/03 Rady Miasta Augustów z dnia 
24 kwietnia 2003 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych;

g. ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli;

h. rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami;

i. opłat za świadczenia w przedszkolach samorządowych na terenie miasta Augustowa;

j. gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych;

k. przyjęcia zmian w Statucie Związku Komunalnego „Biebrza”;

6. Odpowiedzi na interpelacje.

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

8. Zapytania i wolne wnioski.

9. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1

Obrady XXXI sesji Rady Miejskiej w Augustowie otworzył Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności
na sali znajduje się 18 radnych, co stanowi 
o prawomocności obrad.

Powitał zaproszonych gości, pracowników Urzędu Miejskiego, radnych. Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej przeprosił za
przesunięcie godziny sesji z 9.00 na 11.00 w związku z wizytą Ministra Ochrony Środowiska, który postanowił odwiedzić Augustów celem omówienia 
kwestii budowy obwodnicy miasta Augustowa.

Ad. pkt 2

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby wnieść uwagi do zaproponowanego porządku obrad
dzisiejszej sesji ?

Uwag nie zgłoszono i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie porządek obrad sesji. W wyniku przeprowadzonego
jawnego głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się.

Ad. pkt 3

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta złożył relację ze spotkania 
z panem Janem Szyszko - Ministrem Środowiska. Poinformował, że Minister nie zadeklarował, że obwodnica na pewno zostanie wybudowana. Obiecał, że
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z panem Janem Szyszko - Ministrem Środowiska. Poinformował, że Minister nie zadeklarował, że obwodnica na pewno zostanie wybudowana. Obiecał, że
decyzja o środowiskowych uwarunkowaniach zostanie podjęta w ciągu najbliższych tygodni. Jest ona jednym z elementów potrzebnych do uzyskania decyzji o
pozwoleniu na budowę. Na tym spotkaniu byli obecni: poseł Zieliński 
i senator Putra i zostało im uświadomione to, że jeżeli budowa obwodnicy Augustowa nie zostanie rozpoczęta to pieniędzy na drogi województwa podlaskiego
nie będzie, ponieważ żadna inna inwestycja nie jest tak przygotowana pod względem: wykupienia gruntów, procedur planu zagospodarowania, decyzji o
warunkach zabudowy i złożonego wniosku 
o środowiskowe uwarunkowania, jak obwodnica Augustowa. Jeżeli ktoś zabierze pieniądze zaplanowane na budowę naszej obwodnicy, to one już nie wrócą do
województwa podlaskiego, bo rozpocznie się jakaś inna inwestycja na terenach zachodnich i tam będą większe potrzeby niż koszt naszej obwodnicy. Burmistrz
Miasta miał tu na myśli tereny Śląska, Wielkopolski. Minister Środowiska poprzez te spotkania chce skonsultować ze środowiskiem samorządowym, a później
ekologicznym, sprawę budowy obwodnicy. Poinformował, że na terenie Polski jest ponad 900 organizacji, które swoją działalnością robią bardzo złą robotę dla
samorządów. Często są to „przedsiębiorstwa rodzinne”, które na swoją działalność pozarządową pozyskują duże pieniądze. W Polsce ta sytuacja powinna być
tak uregulowana jak jest to 
w Europie Zachodniej, ponieważ nie może być tak, że budowę obwodnicy Augustowa oprotestowują organizacje ekologiczne z Warszawy czy z Bielska - Białej -
tam obwodnica właśnie jest budowana. Burmistrz powiedział, iż uprzedził Ministra, że jeżeli potrzebna nam decyzja nie zostanie wydana w ciągu miesiąca to
podjęte zostaną działania takie, jakie polskie prawo przewiduje, tj., jeżeli organ nie wydaje decyzji w określonym terminie to na opieszałość organu przysługuje
skarga i inwestor może się domagać odszkodowań z tego tytułu. Jeżeli postępowanie będzie się przedłużać to zadeklarowana zostanie pomoc prawna dla
mieszkańców Augustowa w celu składania pozwów o wypłatę odszkodowań, np. na wymianę okien, wygłuszanie budynków. Nasze działanie ma na celu
respektowanie polskiego prawa, bo plan zagospodarowania przestrzennego jest prawem miejscowym i tak jak ustawy należy go przestrzegać, chyba że ktoś
potrafi uchylić ten plan, a jedynym organem, który może to zrobić jest Rada Miejska. Taką świadomość pan Minister na pewno ma. Sytuacja, w jakiej znalazł się
Augustów spowodowana jest również zmianą ekip rządzących gdzie nie ma kontynuacji prac rozpoczętych przez poprzedników. Każdy chce udowodnić swoje
racje i dzieje się to kosztem niezamożnych samorządów. Z wypowiedzi Ministra można było odczytać, że ma problem, ale działania będą szły w dobrym dla nas
kierunku.

Następnie Burmistrz złożył sprawozdanie ze swojej działalności od ostatniej sesji Rady Miejskiej, za okres od 30 listopada 2005 r. do 20 grudnia 2005 r.

Ad. pkt 4

Interpelacje radnych

Interpelacji nie zgłoszono.

Ad. pkt 5a

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5a porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie budżetu miasta na 2006 rok. Udzielił głosu Panu Leszkowi Cieślikowi - Burmistrzowi Miasta z prośbą 
o omówienie projektu budżetu miasta na 2006 rok.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta przedstawił projekt budżetu miasta na 2006 rok. /Wystąpienie Burmistrza Miasta stanowi załącznik do niniejszego
protokołu/.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił uchwałę nr RIO.V.3/20/2005 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Białymstoku z dnia 9 grudnia 2005 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Augustowa projekcie budżetu na 2006 rok. Skład
orzekający w osobach:

- Maria Wasilewska - Przewodnicząca

oraz członkowie: Danuta Kubylis i Barbara Poniat, zaopiniował pozytywnie przedłożony przez Burmistrza Miasta Augustowa projekt budżetu na 2006 rok.
/Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

Pan Bogdan Dyjuk - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił opinię Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Augustowie 
z dnia 20 grudnia 2005 r.. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt budżetu i wnioskowała do Rady Miejskiej o podjęcie uchwały w
sprawie budżetu miasta na 2006 rok wraz z załącznikami do tej uchwały w zaproponowanej wersji.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję nad projektem budżetu miasta na 2006 rok.

Dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie budżetu miasta na 2006 rok.
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała 
nr XXXI/292/05 została podjęta jednogłośnie 20 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do
niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5b

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5b porządku obrad tj. do
podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. Najpierw przedstawił opinie Związków
Zawodowych odnośnie proponowanej podwyżki:

- Ogólnopolskiego Porozumienia Związków Zawodowych Rady Powiatowej 
w Augustowie /opinia negatywna/;

- NSZZ „Solidarność” Regionu Podlaskiego Oddziału w Augustowie /opinia negatywna/;

- Związku Nauczycielstwa Polskiego Zarządu Oddziału ZNP w Augustowie /opinia pozytywna/.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie
w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.

Pan Radny Jacek Truszkowski zapytał, jakie było zużycie wody 
w 2004 i 2005 roku ?

Pan Janusz Roszkowski - Zastępca Prezesa Spółki Wodociągi 
i Kanalizacje Miejskie zapoznał Państwa Radnych z danymi dotyczącymi zużycia wody w latach 2004 - 2005.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował Państwa Radnych, iż przedstawione taryfy zostały już zweryfikowane przez Pana
Burmistrza, ponieważ stawki zaproponowane przez Spółkę były wyższe.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała
nr XXXI/293/05 została podjęta 9 głosami za, przy 6 głosach przeciwnych i przy 4 głosach wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5c

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5c porządku obrad tj. do
podjęcia uchwały w sprawie likwidacji rachunku dochodów własnych. Udzielił głosu Pani Elżbiecie Choroszewskiej - Skarbnikowi Miasta z prośbą o
omówienie projektu uchwały w sprawie likwidacji rachunku dochodów własnych.

Pani Elżbieta Choroszewska - Skarbnik Miasta omówiła projekt w/w uchwały.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat projektu uchwały ?

Pan Bogdan Dyjuk - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, iż Komisja Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu 
29 grudnia 2005 r. jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały.



29 grudnia 2005 r. jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie likwidacji rachunku dochodów własnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXXI/294/05 została podjęta jednogłośnie 19
głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5d

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5d porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2005 rok. Udzielił głosu Pani Elżbiecie Choroszewskiej - Skarbnikowi Miasta z prośbą o omówienie
projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2005 rok.

Pani Elżbieta Choroszewska - Skarbnik Miasta omówiła projekt w/w uchwały.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat projektu uchwały ?

Pan Bogdan Dyjuk - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, iż Komisja Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu 
29 grudnia 2005 r. jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmian budżetu miasta na 2005 rok. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXXI/295/05 została podjęta jednogłośnie 
18 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5e

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5e porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają wraz z upływem roku budżetowego. Udzielił głosu Pani Elżbiecie Choroszewskiej -
Skarbnikowi Miasta z prośbą o omówienie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają wraz 
z upływem roku budżetowego.

Pani Elżbieta Choroszewska - Skarbnik Miasta omówiła projekt w/w uchwały.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat projektu uchwały ?

Pan Bogdan Dyjuk - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, iż Komisja Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu 
29 grudnia 2005 r. jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają wraz z upływem roku budżetowego. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr
XXXI/296/05 została podjęta jednogłośnie 19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do
niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5f

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5f porządku obrad tj. do
podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/59/03 Rady Miasta Augustów z dnia 24 kwietnia 2003 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych. Udzielił
głosu Pani Elżbiecie Choroszewskiej - Skarbnikowi Miasta z prośbą o omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr VII/59/03 Rady Miasta Augustów z dnia 24 kwietnia 2003 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych.

Pani Elżbieta Choroszewska - Skarbnik Miasta wyjaśniła, iż zaszła potrzeba ponownej zmiany tej uchwały, ponieważ przez nieuwagę wkradł się błąd, który
został już skorygowany.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat projektu uchwały ?

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/59/03 Rady Miasta Augustów z dnia 
24 kwietnia 2003 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXXI/297/05 została podjęta
jednogłośnie 19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5g

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5g porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat projektu uchwały ?

Pani Radna Joanna Lisek - Wiceprzewodnicząca Komisji ds. Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM poinformowała, iż Komisja na
posiedzeniu w dniu 19 grudnia 2005 r. jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli
wraz z zaproponowanymi zmianami.

Pan Radny Bogdan Dyjuk zadał pytanie do pkt. 1 w §39, który brzmi: „Nauczycielom, którzy w dniu wolnym od pracy realizowali zajęcia dydaktyczne,
wychowawcze lub opiekuńcze, a nie otrzymali za ten dzień innego dnia wolnego, przysługuje odrębne wynagrodzenie za każdą godzinę pracy jak za godzinę
ponadwymiarową /..”. Zapytał, czy jeżeli ktoś był opiekunem grupy przebywającej np. na biwaku, od piątku do niedzieli, to czy otrzymuje wynagrodzenie za 24
godziny ? Zapytał, czy to dyrektor szkoły kieruje nauczyciela na dzień wolny za przepracowane godziny nadliczbowe, czy też nauczyciel sam zgłasza ten fakt, i
wybiera sobie dzień, kiedy chciałby mieć wolne ?

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, iż kwestia, o którą zapytał Pan Radny nie została uregulowana 
w przepisach oświatowych. Stwierdził, że jest to luka w prawie oświatowym. Nigdzie dokładnie nie zapisano za ile godzin należy wypłacić wynagrodzenie
nauczycielowi, który sprawował opiekę nad uczniami przebywającymi na biwaku bądź wycieczce lub innej imprezie rekreacyjnej czy kulturalnej. Nad tą sprawą
już niejednokrotnie dyskutowano, ale nie udało się wypracować wspólnego modelu działania. Dyrektorzy szkół, w razie wątpliwości, powinni konsultować się z
kierownikiem Wydziału Edukacji UM i ustalać sposób postępowania w poszczególnych przypadkach.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXXI/298/05 została podjęta 16
głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5h

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5h porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie rocznego programu współpracy 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat projektu uchwały ?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała
nr XXXI/299/05 została podjęta 14 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego
protokołu.

Ad. pkt 5i

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5i porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie opłat za świadczenia w przedszkolach samorządowych na terenie miasta Augustowa.



podjęcia uchwały w sprawie opłat za świadczenia w przedszkolach samorządowych na terenie miasta Augustowa.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat projektu uchwały ?

Pan Roman Krzyżopolski - Kierownik Wydziału Edukacji UM poinformował, iż stawka opłaty stałej pozostaje taka jak była do tej pory, jednakże Burmistrz
Miasta musi podejmować decyzje związane ze zwolnieniem z opłaty stałej. Takie decyzje wymagają zapisu w uchwale, aby można było je realizować. Ze
zwolnień będą mogły skorzystać rodziny, które mają niskie dochody, po uzyskaniu, w pierwszej kolejności, opinii MOPS i dyrektora przedszkola.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy są jakieś pytania bądź wątpliwości do projektu uchwały ?

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie opłat za świadczenia w przedszkolach samorządowych na terenie miasta Augustowa. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr
XXXI/300/05 została podjęta jednogłośnie 18 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do
niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5j

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5j porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie gminnego programu profilaktyki 
i rozwiązywania problemów alkoholowych. Udzielił głosu Panu Leszkowi Cieślikowi - Burmistrzowi Miasta z prośbą o omówienie projektu uchwały 
w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta omówił projekt w/w uchwały.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat projektu uchwały ?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała 
nr XXXI/301/05 została podjęta jednogłośnie 19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do
niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5k

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5k porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia zmian w Statucie Związku Komunalnego „Biebrza”. Omówił projekt w/w uchwały.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat projektu uchwały ?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia zmian w Statucie Związku Komunalnego „Biebrza”. 
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała 
nr XXXI/302/05 została podjęta jednogłośnie 19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do
niniejszego protokołu.

Ad. pkt 7

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji ?

Uwag nie zgłoszono i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół nr XXX/05 z dnia 30 listopada 2005 r., który
w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania został przyjęty jednogłośnie 16 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się.

Ad. pkt 8

Zapytania i wolne wnioski

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał 
z korespondencją, która wpłynęła do Przewodniczącego i Rady Miejskiej:

- z życzeniami, od instytucji, placówek i osób, nadesłanymi z okazji Świąt Bożego Narodzenia i Nowego Roku,

- z wnioskiem firmy HALLO TAXI w Augustowie o wyrażenie zgody na wykorzystanie herbu miasta Augustowa,

Poinformował, że 8 stycznia 2006 r. odbędzie się XIV Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. P. Bożenna Ziemak - Szefowa Augustowskiego Sztabu
Orkiestry zwróciła się z prośbą i zaproszeniem do wzięcia udziału 
w kweście w godzinach od 9.00 - 18.00.

Pan Zbigniew Huszcza - Dyrektor Biura Augustowskiej Organizacji Turystycznej poinformował, iż Urząd Miejski przy współudziale AOT wydał folder
poświęcony Kanałowi Augustowskiemu.

Ad. pkt 9

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej, po wyczerpaniu porządku obrad zamknął obrady XXXI sesji Rady Miejskiej 
w Augustowie.

Protokołowała: Przewodniczył:

/ Ewa Szczepańska/ Przewodniczący

Rady Miejskiej w Augustowie

/Andrzej Kurczyński/
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